



Piirihallituksen 3. kokous 25.3.2024 klo 18.30–20.30

Etäkokous

Liite 1 Osallistujalista

Liite 2 Koontiraportit

1. Kokouksen avaus

Päätösesitys: Piirikuvernööri Tiina Pesola avaa kokouksen

Päätös: Piirikuvernööri Tiina Pesola avasi kokouksen klo 18.31

2. Kokouksen puheenjohtajan ja sihteerin toteaminen

Piirin sääntöjen 5§ mukaan piirihallituksen puheenjohtajana toimii piirikuvernööri ja sihteerinä piirisihteeri.

Päätösesitys: Piirikuvernööri Tiina Pesola toimii kokouksen puheenjohtajana ja piirisihteeri Anne Sandberg toimii kokouksen sihteerinä

Päätös: Kokouksen puheenjohtajana toimi piirikuvernööri Tiina Pesola ja sihteerinä piirisihteeri Anne Sandberg.

3. Läsnäolijoiden toteaminen

Päätösesitys: Todetaan läsnäolijat

Päätös: Läsnä oli 15 (19) varsinaista jäsentä, 4 asiantuntija jäsentä sekä 4 muuta osallistujaa. Kokoukseen osallistui kaikkiaan 23 leijonaa etäyhteydellä.

4. Pöytäkirjantarkastajien ja ääntenlaskijoiden valinta

Päätösesitys: Valitaan kaksi pöytäkirjantarkastajaa ja ääntenlaskijaa

Päätös: Pöytäkirjantarkastajiksi ja ääntenlaskijoiksi valittiin Marjo Romakkaniemi, LC Rovaniemi, ja Tuomo Romakkaniemi, LC Rovaniemi.

5. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen

Päätösesitys: Todetaan kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi

Päätös: Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. Sähköpostikutsu kokoukseen oli lähetetty 10.3.24 ja paikalla oli enemmän kuin puolet piirihallituksen jäsenistä.

6. Kokouksen esityslistan hyväksyminen

Päätösesitys: Hyväksytään kokouksen esityslista lisäämällä kohtaan 7 myös asiantuntijajäsenten toimintasuunnitelmat/raportit

Päätös: Hyväksyttiin kokouksen esityslista esitetyllä muutoksella.

7. Lohkojen ja toimialojen toimintasuunnitelmat



Päätösesitys: Käydään läpi lohkojen ja toimialojen sekä asiantuntijajäsenten toimintasuunnitelmat/raportit

Päätös: Käytiin lävitse lohkojen ja toimialojen sekä asiantuntijoiden toimintasuunnitelmat/raportit. Koontiraportti raporteista on pöytäkirjan liitteenä 2.

Alue I: Alueen puheenjohtajana toimii Katri Virtanen. Alueella I on neljä lohkoa, joissa on 19 klubia ja jäseniä 406. Nettolisäys toimintakauden aikana tähän mennessä on +3. Lisää jäseniä on tulossa vielä useita Ranualle puolisoiden liittyessä jäseniksi maaliskuun aikana. Alueen lohkot 1. ja 3. ovat pitäneet yhteisiä lohkofoorumia kaksi ja 26.3.24 on kolmas lohkofoorumi. 1. ja 3. lohkon klubien yhteinen tapahtuma, hyväntekeväisyystanssiaiset järjestettiin syksyllä Rovaniemellä, minkä tuotto lahjoitettiin Mieli Ry:n kautta nuorten mielenterveytyön hyväksi.

Alue II: Alueen puheenjohtajana toimii Anitta Ojanperä. Alueella II on neljä lohkoa, 17 klubia, joissa 410 jäsentä. Kauden nettolisäys on 5 jäsentä. Kakkoslohko järjestää vielä toukokuussa la 4.5. lohkon kaikkien klubien kesken yhteisen illanvieton Aavasaksalla. Kutsu on avec ja samalla vietetään myös kauden päättäjäiset. Tavoitteena edistää näin klubien välistä yhteistyötä ja samalla tulee pidettyä myös kevään lohkofoorumi. Kolmoslohkon tavoitteet herätellä Länsi-Lapin klubien lohko toiminta koronavuosien jälkeen on onnistunut. Klubien lohkotapaamiset on kaudella pidetty.

Toimikunnat:

ARS-toimikunta. Vuokko Jokela kertoi, että uudet A5-kokoiset onnittelukortit ovat nyt lopulta tulossa ja saadaan toimitettua klubeille pääsiäisen jälkeen. Vuosikokouksessa on mahdollisuus saada kortteja mukaan klubeille myyntiin. Kortin kuvamallit ovat nähtävissä piirin nettisivulla. Ensimmäinen ARS-hakemus on tulossa tälle kaudelle.

Paula Taskila kertoi nuorisovaihdosta. L-piiristä kahdeksan nuorta on hakenut vaihtoon. Alueella järjestettävien leirien sykli on muuttumassa neljän vuoden sykliseksi. I- ja L-piirein toivotaan järjestävän talvileirejä. Seuraavan 2025/2026 järjestettävän leirin vastuu alue/lohko/klubi ei ole vielä vahvistunut. Kuusamo on ehdotettu, mutta keskustelut asiasta ovat kesken.

Raija Hilke kertoi Sri Lankan kummien toiminnasta. Kaudella on saatu uusia kummeja ja toiminnasta on käyty kertomassa klubeissa. Raija ja Jouni Hilke vierailivat Sri Lankassa tammi-helmikuussa ja pääsivät tapaamaan henkilökohtaisesti L-piirin kummilapsia.

Jouni Hilke kertoi Sri Lankan Lions-ystävöitymisen toteutumisesta, tavoitteena on tukea Ratnaburan silmäsaaralan kaihileikkaustoimintaa. Uusia tukijäseniä on kaudella saatu.

Marjo Romakkaniemi kertoi LEO-toiminnan käynnistymisestä. Se on edelleen vielä vähän käynnistymistilassa. Viisi henkilöä on saatu mukaan ja Vapun aikaan mm. yliopistolla jaetaan tietoutta LEO-toiminnasta.

Helena Tuulaniemi kertoi viestintätoimikunnan toiminnasta. Muutamat klubit ovat uudistaneet kauden aikana verkkosivujaan. Piirin klubit ovat ehkä jonkin verran enemmän kertoneet aktiviteeteistaan myös piirin sivuilla sekä myös Lapin Leijona ja



LION-lehdessäkin, mutta vielä sillä saralla on tekemistä. Viestintävastaaville koulutetaan huhtikuussa tekoälyn käyttöä Lions toiminnassa, minkä jälkeen sitä tullaan kouluttamaan myös klubeille.

8. GMT, GST, GLT ja LCIF koordinaattoreiden sekä varapiirikuvernöörien puheenvuorot

Päätösesitys: GMT-, GST-, GLT- ja LCIF koordinaattoreiden sekä varapiirikuvernöörien puheenvuorot GMT, GST, GLT ja LCIF koordinaattoreiden sekä varapiirikuvernöörien puheenvuorot

Päätös: Kuultiin GMT-, GST-, GLT- ja LCIF koordinaattoreiden sekä varapiirikuvernöörien puheenvuorot.

Jäsenjohtaja (GMT) Liisa Isomaa piti puheenvuoron jäsenasioista. Piirin jäsenkehitys on ollut positiivista, vaikka kaudella onkin poisnukkuneita ja klubeista eronneita jäseniä. Silti piirissä on tällä hetkellä +9 jäsentä kauden alkuun verrattuna. Laskuissa ei ole vielä tulevia Ranuan 12:sta ladya, jotka ovat liittymässä Ranuan klubiin maaliskuun aikana, lisäksi muutamia muitakin on vielä tulossa. Kauden plussaldo tulee olemaan noin 20:n jäsenen luokkaa, mitä voidaan pitää hyvänä kehityksenä.

Tuomo Romakkaniemi (GST) kertoi palvelutoiminnan tavoitteiden toteutumisesta. Esille tuotiin klubeille mm. palvelun ja raportoinnin merkitystä. Kaikki klubit eivät ole raportoineet toiminnastaan tai raportointi saattaa olla vaillaista, esim. ei olla raportoitu palveltavia kohteita. Työtä tällä saralla on edelleen. Lohkofoorumeissa esiintuottiin palvelumahdollisuuksia ja kehoitettiin klubien väliseen yhteistyöhön.

LCIF koordinaattori Veijo Nurmikumpu kertoi, että edelleenkään piirin tavoitteeseen kansainvälisen rahallisen tuen antamiseksi ei päästä. Tavoite on 10 000 e, josta ollaan saavutettu noin reilut 40 %. Kun huomioidaan kaikki, kamina- ja ambulanssihankeet, ollaan piirissä tasolla n. 19 000 e.

Koulutusjohtaja Katri Virtanen (GLT) kertoi, että piirin tavoitteena oli saada innostava ja klubeja palveleva koulutuskalenteri piirin ja liiton sivuille, lisätä klubien virkailijoiden osaamista ja lisätä klubeissa halukkuutta kouluttautua vastuutehtäviin, lisätä koulutuksen avulla klubeissa yhteistyötä toisten klubien kanssa ja koulutuksen avulla tukea jäsenien pysyvyyttä Lions-toiminnassa ja jäseneksi haluavien määrää. Tällä kaudella on lisätty niin määrällisesti kuin laadullisesti koulutusta ja sitä jatkuu vielä loppukevään ajan.

Varapiirikuvernöörin katsaukset:

Ensimmäinen VDG Jouko Niikkonen kertoi olleen vaiherikkaan pariviikkoisen. Reissussa oli tullut monenlaisia haastavia kokemuksia vastaan, mutta hyvin oli kaikesta selvitty. Hän kertoi myös, että toukokuun liiton vuosikokoukseen on tulossa jäsenmaksukorotus-esitys 1,20 euroa/jäsen esityslistalle. Toinen VDG Katri Virtanen kertoi taas, että hän sai kesken kauden uuden, lisämahdollisuuden nykyiseen piirihallituksen tehtävään.



Otettuaan haasteen vastaan, uutta asiaa on tullut paljon, mutta hän on kokenut saaneensa tukea ja on innolla mukana asiassa.

9. Kauden 2024–2025 toimintasuunnitelma

Päätösesitys: 1. varapiirikuvernööri Jouko Niikkonen esittää toimintasuunnitelman kaudelle 2024–2025

Päätös: 1. varapiirikuvernööri Jouko Niikkonen esitteli tulevan kauden toimintasuunnitelman.

Lopullinen toimintasuunnitelma tullaan esittelemään vuosikokouksessa, jossa se hyväksytään.

10. Muut asiat

Rahastonhoitaja Päivi Frantti kertoi, että kaikki klubit eivät ole vielä maksaneet leirirahaa ja Lapin Leijonan tukimaksua. Piirin vuosikokouksessa huhtikuussa 2023 on päätetty, että nämä maksut sitovat kaikkia piirin klubeja. Päivi tulee karhuamaan maksuja lähiaikoina klubeilta.

Jouni Hilke kertoi Lions-portaaliuudistuksesta. 15.4.2024 siirrytään uuteen portaaliin ja siirtymä, jotta kaikki saadaan siirrettyä ja käyttöoikeudet kohdilleen, voi kestää jopa kuukauden. Tavoite on kuitenkin 2 viikkoa. Tämä voi aiheuttaa viivästyksiä myös uusien klubivirkailijoiden merkitsemisessä rekisteriin, joiden pitäisi olla 15.5.2024 mennessä rekisterissä. Tämän lisäksi lohkojen tulisi viestiä klubeille, että kaikilla jäsenillä tulee olla oma sähköpostiosoite, jotta uuteen järjestelmään pääsee kirjautumaan. Lisäksi voi olla, että portaali ei toimi vielä kevään virkailijakoulutuksissa, missä sitä pitäisi opastaa uusille virkailijoille.

Ensimmäinen piirikuvernööri Jouko Niikkonen muistutti, että edelleen on avoimia piiri-hallituksen tehtäviä, joihin etsitään kiinnostuneita henkilöitä.

11. Kokouksen päätös

Piirikuvernööri päätti kokouksen klo 20.39.

Pöytäkirjan vakuudeksi

Tiina Pesola
Piirikuvernööri

Anne Sandberg
Piirisihteeri

Pöytäkirjan tarkastajat

Marjo Romakkaniemi
LC Rovaniemi

Tuomo Romakkaniemi
LC Rovaniemi

Tämä asiakirja on allekirjoitettu sähköisesti docue.com-allekirjoituspalvelulla.

This document has been signed using docue.com e-signing service.

Detta dokument är undertecknat elektroniskt med docue.com signaturtjänsten.



Allekirjoitettu 2024-04-04 04:20 UTC

Tiina Pesola



Allekirjoitettu 2024-04-03 18:42 UTC

Anne Sandberg



Allekirjoitettu 2024-04-07 07:30 UTC

Marjo Romakkaniemi



Allekirjoitettu 2024-04-03 15:32 UTC

Tuomo Romakkaniemi

